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Tisdag den 13 februari 2024, kl. 17:00 - 20:00 

Slutlig mötestid: 17:37 - 19:05 

D263, Södra huset 
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Roll i mötet Namn 

Ordförande Victor Nåhls 

Sekreterare Alexandra Bonde 

Justerare Carolina Vogel 

 

 

Närvaro Kallade 

Närvarande Alexandra Bonde 

Carolina Vogel 

Ingela Gustafsson 

Jakomina von Gohren 

Leopold Rengård 

Rose Magamba 

Stella Enger 

Studentombud från SUS 

Victor Nåhls 

Delvis frånvarande Emil Wallmark, anslöt 18:06 

 

Frånvarande Nima Nikaein 
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1 Mötets öppnande 

Victor Nåhls förklarande mötet öppnat klockan 17:37. 

 

 

2 Formalia 

a Upprättande av närvarolista 

Röstlängd: 9 av 11 

Röstlängd: 10 av 11 (18:06) 

 

 

b Val av ordförande 

Victor Nåhls föreslog 

- Att välja Victor Nåhls till mötets ordförande. 

Mötet beslutade 

- Att välja Victor Nåhls till mötets ordförande. 

c Val av sekreterare 

Victor Nåhls föreslog 

- Att välja Alexandra Bonde till mötets sekreterare. 

Mötet beslutade 

- Att välja Alexandra Bonde till mötets sekreterare. 
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d Val av justerare 

Victor Nåhls föreslog 

- Att välja Carolina Vogel till mötets justerare. 

Mötet beslutade 

- Att välja Carolina Vogel till mötets justerare. 

e Bekräftelse av tidigare mötesprotokoll 

Mötets ordförande föreslog 

- RM 2024:1 P har ej skickats ut. Föreslog därför att bordlägga frågan. 

Mötet beslutade 

- Frågan bordlades.  

f Tillägg i dagordning 

Victor Nåhls föreslog 

- Att göra följande tillägg i dagordningen: 

• Punkt 4.e – Föregående mötesbeslut 

• Punkt 7.b - Övriga ärenden – Studenttjänst 

• Punkt 8.a – Datum för aktivitet med Linjerådet 
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g Godkännande av dagordning 

Mötets ordförande föreslog 

- Att godkänna dagordningen med följande redigeringar: 

• Tillägg angivna under punkt 4.e-i. 

• Tillägg angivna under punkt 7.b. 

• Tillägg angivna under punkt 8.a. 

Mötet beslutade 

- Att godkänna dagordningen med ovan föreslagna redigeringar. 

 

 

3 Information från kåren 

Kåren har granskat protokoll från konstituerande mötet. Linjerådet informerade 

om vilka rådet valt in som ordinarie ledamöter i arbetsgruppen för miljöarbete 

och RALV.  

Kåren meddelade att Linjerådet har möjlighet att välja in en ordinarie till 

utvärderingen av juristprogrammet. 

Kåren meddelade även att det finns möjlighet att ha möte med 

tentamensservice för insikt i dess funktion och arbetssätt. 

Påminde om att ansöka om verksamhetsbidrag. 
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4 Uppföljning 

a Nr. 2023:18-19 

Bordlagd. 

b Nr. 2023:30 

Arbetet fortsätter. 

c Nr. 2023:47 

Arbetet fortsätter. 

d Nr. 2023:48 

Punken avskrivs. 

e Nr. 2024:1 

Arbetet fortsätter. 

f Nr. 2024:2 

Arbetet fortsätter. Ansökan öppnar 15 feb. 

g Nr. 2024:3 

Arbetet fortsätter. 

h Nr. 2024:4 

Avklarad. 

i Nr. 2024:5 

Konstaterar att arbetet fortsätter. 
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5 Linjerådets interna arbete 

a Kassören informerar 

Diskussion om vad verksamhetsbidraget kan användas till. 

b Terminsansvariga 

Inväntar kursrapporterna från HT23. 

 

6 Information från ledamöter 

a Fakultetsnämnden 

Inget att rapportera. 

b Utbildningsutskottet 

Fråga uppkommit om och hur man kan föra in mer engelska i programmet. 

Fråga om uppmaning till suppleanterna att delta oavlönat på sammanträdena. 

c Lärarförslagsnämnden 

Inget nytt. 

d Arbetsmarknadsrådet 

Inget nytt. 

Emil Wallmark anslöt 18:06 

Mötet tog paus mellan 18:09-18:19 

e Institutionsstyrelsen 

Har inte haft något möte än. 
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f JURO 

Haft extrainsatt stämma för att revidera formalia (fastställa presidiets 

arbetsordning). 

g Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur 

Pengar har delats ut. Bidragen har justerats enligt inflationen. Kommer hålla 

konferens i Lissabon i juni. Ny ordförande och ledamot ska väljas från 

universitetet. 

h Jämlikhets- och studerandeskyddsombud 

Inget nytt. 

i Centrala studeranderådet 

Inget nytt. 

j Arbetsgruppen för Juridiska institutionens miljörepresentanter 

Inget nytt. 

k Budgetberedningen 

Punkten stryks. 
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7 Beslut och diskussioner 

a Information / uppdatering kring studentärenden 

Linjerådet bevakar kurserna, och inväntar kursutvärderingarna. 

b Studenttjänst 

Institutionen har förmedlat kontakt med JP Infonet för att utvärdera dess 

tjänster. Mötet anser att frågan inte omfattas av Linjerådets uppdrag.  

Mötet beslutar att Victor ska följa upp ärendet. 

 

 

8 Övriga ärenden 

a Datum för aktivitet med Linjerådet. 

Mötet kom överens om att boka in aktivitet den 29 februari. 

  

 

8 Nästa mötestillfälle 

Victor Nåhls informerade om att nästa möte sker på tisdag den 5 mars, mellan 

17:00 och 20:00. 
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9 Mötets avslutande 

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat klockan 19:05. 

 

Alexandra Bonde Carolina Vogel 

SEKRETERARE JUSTERARE 

 

  



RM 2024:2 P 

11 (11) 

Beslutspunkter - sammanfattning 

Nr Punkt Beslut 

6 7.b Victor ska följa upp ärende med JP Infonet och juridiska 

institutionen.  

   

   

   

 

 


